
Fra: thomas.larsen@coop.no 
Sendt: 22. august 2017 11:22 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: SV: Utslipp i sjø 
 
Hei, 
  
Vi kan ikke se å ha mottatt svar på denne e-posten (se videresendt e-post) 
Etter vårt skjønn skulle vi her etter forvaltningsloven § 11 a til nå i det minste ha mottatt et 
midlertidig svar med når dere forventer å kunne svare på dette. 
  
Imøteser en snarlig tilbakemelding på våre spørsmål. 
  
  
Med vennlig hilsen 
Goman Rognaldsen AS 
  
Thomas Larsen 
  
Tlf +47 56 34 31 70 
Mob +47 417 63 557  
 

E-post: thomas.larsen@coop.no     
E-post: rognaldsenfelles@coop.no    

  
  
  

Fra: Larsen, Thomas  

Sendt: 21. juli 2017 15:20 

Til: 'postmottak@lindas.kommune.no' 
Emne: Utslipp i sjø 
  
Hei, 
  
Vi har ved tidligere anledninger etterlyst om det er trukket en konklusjon i forbindelse med utslipp i 
Ådnevika høsten 2016. 
Det ble da slått ut lenser fra brannvesen for å holde utslippet innenfor et begrenset område. 
  
Vi rapporterte til dere da at vi likevel fikk nabohenvendelser på at dette ikke hadde hjulpet, og vi 
stilte da spørsmålstegn om dette virkelig var et utslipp som kom fra oss, spesielt fordi vi ikke fant noe 
feil. 
  
Vi har for tiden en pågående sak med kommunen hvor vi skal kartlegge diverse knytt til PÅSLIPP på 
det kommunale nettet. Utslipp i sjø har det derimot blitt stilt om – men vi savner likevel en klar 
tilbakemelding fra kommunen på en sak som har kostet oss mye tid og ressurser.  
  
Etter tilsyn fra Fylkesmannen ble det konkludert med at det er «lite sannsynlig» at vi har utslipp i sjø 
som vil lede til forrurensing.  
I dag blir vi likevel kontaktet  av brannvesenet (enda en ny instans..?) som spør om vi har hatt en 
utslippsulykke. Vi kan ikke finne spor av det, og viser da til rapport fra Fylkeskommunen. 
  
Dette gjør at vi reiser spørsmålet som står ubesvart fra 2016 på nytt: 
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 Har kommunen kunnet konkludere med hva som skjedde høsten 2016 da vi fikk lenser (som 
tydeligvis ikke virket) rundt rørutløpene våre? Kan vi i så tilfelle få en tilbakemelding på 
dette? 

  
Videre synes det å være en vedtatt sannhet uten reelle bevis på at utslippene kommer fra oss. 
Vi syns denne situasjonen er svært uheldig. Vi ønsker ikke å forrurense i sjø – og vi ønsker heller ikke 
å få skylden for noe når det ikke er oss. Vi er svært opptatt av å få en endelig konklusjon på denne 
saken, og en god løsning. 
  
Vi spør derfor: 

 Har Lindås Kommune  vurdert om utslippet kan komme fra andre aktører/avløpssystemer 
enn Goman Rognaldsen sitt? 

 Har Lindås Kommune kontrollert andre utslippspunkt med direkte eller indirekte tilknytning 
til Ådnevika / området rundt? 

  
Eller utredes hele saken bare med utgangspunkt i en aktør? 
  
Vi ber i så tilfelle om å få tilsendt kopi pr e-post  av offentlige dokumenter knyttet til 
kontroll/utredning av andre aktører/utslippspunkt i Ådnevika og andre utslippspunkt i umiddelbar 
nærhet. 
  
  
  
  
Med vennlig hilsen 
Goman Rognaldsen AS 
  
Thomas Larsen 
  
Tlf +47 56 34 31 70 
Mob +47 417 63 557  
 

E-post: thomas.larsen@coop.no     
E-post: rognaldsenfelles@coop.no    
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